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Op 16 juni 2017 ontvingen wij een vraag van de heer Ad van Beurden van de VVD over het besluit 
van het college inzake de inkoop van applicatiebeheer voor de Makelaarssuite, op basis van artikel 40 
Reglement van Orde. Hieronder treft u de gestelde vraag of vragen aan, met het daarbij behorende 
antwoord: 
 
Raadsvraag: Waarom wordt er uitbesteed  aan een onderneming in Nijmegen en niet aan een 
onderneming in Goirle of in de directe omgeving van Goirle?  
 
Antwoord: 
De benodigde kennis en kunde was niet voorhanden bij bedrijven/dienstverleners uit Goirle of 
directe omgeving.  
Het gaat hierbij overigens níet om het technisch beheer van een applicatie (bijvoorbeeld installeren 
nieuwe versies, updates draaien). Die kennis zou inderdaad ‘van dichterbij’ gehaald kunnen worden. 
Het gaat om functioneel applicatiebeheer: het inrichten en actueel houden van de applicatie, 
waardoor we berichten met andere systemen uit kunnen wisselen, zodat we overal kunnen 
beschikken over actuele gegevens. Degene die dat kan doen, moet grondige kennis hebben van 
zowel de inrichting als van de werking van het datadistributiesysteem. Dit is gespecialiseerd werk, 
zeer specifiek voor ‘de Makelaarsuite’. Er zijn maar weinig bedrijven die (op zeer korte termijn) deze 
ondersteuning kunnen bieden. De DutchDeltaGroup voert dit werk voor meerdere gemeenten uit. 
We hebben goede ervaringen met DutchDeltaGroup, zowel op kwaliteit als op kosten. Vandaar deze 
keuze. 
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